

28.04.2022

الدوحة في ٢٨/٤/٢٠٢٢م

Mr. Nasser Abdullah Al Abd Al Ghani
Director, Market Operations & Control Dept.,
Qatar Stock Exchange
Doha, Qatar

السيد/ ناصر عبد الله العبد الغني، المحترم
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة
بورصة قطر
الدوحة، قطر

تحية طيبة، وبعد،،

Dear Sir

الموضوع: إعلان توزيع الأرباح للمساهمين **Sub.: Shareholder Dividends Announcement**

Please find attached hereto the FY 2021 dividend announcement to be made to the shareholders of Mannai Corporation QPSC in local newspapers in both Arabic and English languages.

أرجو أن أرفق لكم طيه إعلان توزيع الأرباح لمساهمي مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق عن السنة المالية ٢٠٢١م والذي سيتم نشره في الصحف المحلية باللغتين العربية والانجليزية.

Thank you and best regards

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،



سانتوش كريشنا موورثي
Chief Financial Officer المدير المالي



Encl. As above.
cc.: Qatar Financial Markets Authority

مرفقات: كما هو أعلاه
صورة: هيئة قطر للأسواق المالية



إعلان لمساهمي مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق بشأن توزيع الأرباح

يسر مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق أن يعلن لمساهمي الكرام بأن توزيع الأرباح عن السنة المالية ٢٠٢١م سيبدأ من يوم الثلاثاء الموافق ١٧ مايو ٢٠٢٢م بمقر الشركة على شارع الصناعية الشرقي رقم ١٠٠، مبنى رقم ٧٢، منطقة رقم ٥٧.

ستقوم الشركة بتحويل الأرباح إلى الحسابات البنكية الخاصة بكافة المساهمين الذين زودوا شركة قطر للإيداع المركزي بتفاصيل حساباتهم البنكية لتلقي أرباحهم فيها وذلك في تاريخ توزيع الأرباح الموافق ١٧ مايو ٢٠٢٢.

والمرجو من المساهمين الأفراد الذين يودون الحضور شخصياً لاستلام شيكات أرباحهم إحضار أصل البطاقة الشخصية من أجل استلام تلك الشيكات.

وفي حالة إرسال ممثلين عنهم، الرجاء من ممثل المساهم إحضار خطاب تفويض وصورة من بطاقة المساهم وأصل البطاقة الشخصية لحامل التفويض.

أما بالنسبة للجهات الاعتبارية المساهمة، الرجاء إحضار خطاب تفويض موقع حسب الأصول ومختوم على الورق المروس الخاص بالجهة الاعتبارية، مع صورة من السجل التجاري، وأصل البطاقة الشخصية لحامل التفويض.

يمكن استلام شيكات الأرباح ابتداءً من يوم الثلاثاء الموافق ١٧ مايو ٢٠٢٢م من مقر مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق، الإدارة القانونية، طابق الميزانين، خلال الأوقات التالية:

- من التاسعة صباحاً حتى الواحدة بعد الظهر
- ومن الثالثة والنصف عصراً حتى الخامسة والنصف مساءً
- من الأحد حتى الخميس من كل أسبوع.

كما ينوّه مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق لمساهمي الكرام الذين لم يستلموا شيكات أرباحهم عن السنوات الماضية بضرورة الحضور لمقر الشركة لاستلامها.





Notice to Shareholders of Mannai Corporation QPSC
Distribution of Dividends

Mannai Corporation QPSC is pleased to announce to its valued shareholders that the dividends distribution for F.Y 2021 will commence effective Tuesday, 17th May, 2022 at Mannai Corporation QPSC HQ, Building No. 72, East Industrial St. No. 100, Zone No. 57.

The company will transfer the dividends to the respective bank accounts of all shareholders who have nominated bank account for receiving their dividends via Qatar Central Securities Depository on the dividend distribution date i.e. 17 May, 2022.

Individual shareholders who will be personally collecting their dividend cheques are required to provide **original ID cards** in order to collect such cheques.

In case of sending a representative, **an authorization letter along with a copy of the shareholder's ID card and original ID card of the authorized person** are required.

Dividend cheques of corporate entities are collectible upon producing an **authorization letter duly signed and stamped on the respective entity's letterhead and original ID card of the authorized person along with a copy of the commercial registration.**

Dividend cheques can be collected from Tuesday, 17th May, 2022 onwards from Mannai Corporation QPSC HQ, Legal Department, Mezzanine Floor, during the following timings:

09:00 a.m. to 01:00 p.m.
03:30 p.m. to 05:30 p.m.

Mannai Corporation QPSC also requests its valued shareholders who have not collected their dividend cheques for the previous years to please arrange to collect their unclaimed dividend cheques from Mannai Corporation QPSC HQ.

